
بدون عنوان

شماره پرسش: ۱۹۹۳۴

تاریخ ارسال پرسش: ۰۰:۰۳:۰۲ ۱۳۹۶/۵/۶

متن پرسش

با عرض سلام و تبریک دهه کرامت: استاد گرامی آیا فال گرفتن با کتاب حافظ درست است؟ اگر

درست است در چه مواردی می توان فال گرفت و آیا ان فال بازگو کننده حال ماست یا خبر از آینده

هم می دهد که مثلا راهنمایی کند که تصمیم درست تری برای آینده بگیریم؟ ممنون از شما

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: قصهی فال قصهی یک اشاره است و بس. موفق باشید


